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Antwoorden van het college naar aanleiding van de gestelde vragen tijdens de behandeling van het 
Renovatieplan Sportparken De Krim en Van den Wildenberg in de commissie Welzijn van 18 januari 2012. 
 
1. Jaarlijkse lasten als gevolg van het activeren van € 500.000,00 gedurende 15 jaar in de 
meerjarenbegroting 2012-2027. 
 
In het door de raad op 1 februari 2011 vastgestelde projectinitiatief is een dekking aangegeven van in totaal 
afgerond € 2,7 miljoen waarvan € 2,5 miljoen voor het sportpark in Goirle en afgerond € 200.000,00 voor 
het sportpark in Riel. 
 
Deze dekking bestond uit: 
 
a. beschikking over de algemene reserve    €  1.200.000,00 
b. beschikking over de AWR     €     700.000,00 
c. beschikking over de algemene reserve grondexploitatie  €     300.000,00 
d SVN-gelden dan wel ruimte creëren in de begroting  €     500.000,00 
Totaal         €  2.700.000,00 
 
In hoofdstuk 13 van het Renovatieplan hebben wij aangeven waarom de optie onder c intussen is komen te 
vervallen en dat onderdeel b is opgehoogd met € 300.000,00 naar € 1 miljoen. Zie met name hoofdstuk 13.1. 
 
Bij de optie onder d. is eerst onderzocht of de middelen in het kader van de Stimuleringsregeling 
Volkshuisvesting (SVN gelden) ingezet zouden kunnen worden. 
Mocht blijken dat deze optie geen mogelijkheden biedt, dan dient er volgens het projectinitiatief voor gekozen te 
worden om middelen te zoeken om de lasten van het resterende bedrag van € 500.000,00 op te vangen. 
Begin 2011 hebben wij al snel geconcludeerd dat de inzet van de middelen SVN structureel geen oplossing zou 
bieden. Zie ook paragraaf 13.4 in het Renovatieplan. 



Daarom is in de omgevingsanalyse, die het uitgangspunt was voor de Voorjaarsnota, ten behoeve van de 
begroting 2012, reeds rekening gehouden met een beslag op de financiële middelen in de begroting 2012. 
Uitgaande van een bedrag van € 500.000,00, een rentepercentage van 5% en een afschrijvingstermijn van 15 
jaar betekent dat een last van € 58.333,00. 
 
Het totale krediet voor de renovatie van het sportpark in Goirle wordt nu berekend op € 3.423.000,00, zie 
bladzijde 34 van het renovatieplan. Hiervan is reeds € 250.000,00 beschikbaar gesteld, zodat er nu nog een 
krediet beschikbaar moet worden gesteld van € 3.173.000,00. Voor de renovatie van het sportpark in Riel 
wordt een krediet beschikbaar gesteld van € 273.750,00. Totaal samen € 3.696.750,00. 
 
Het krediet van € 3.696.750,00 wordt als volgt gedekt: 
* algemene reserve      €   1.200.000,00 
* awr       €   1.002.400,00 
*  reeds geactiveerd in de begroting    €      500.000,00 
* btw (awr)      €      465.000,00 
* eigen bijdrage verenigingen     €      297.000,00 
* dekking naar voren halen investering in onderhoud   €      161.000,00 
* subsidie iDOP/budget iDOP    €        71.350,00 
Totaal         €   3.696.750,00   
 
Op bladzijde 35 is aangegeven hoe het naar voren halen van de investering van € 161.000,00 wordt gedekt. 
De lasten van het activeren van een bedrag van € 500.000,00 zijn in de begroting 2012 en de 
meerjarenbegroting reeds verwerkt. 
 
2. Relatie met LTC 
 
De gemeente heeft met LTC een erfpachtovereenkomst gesloten op 23 augustus 1999 over het tenniscomplex 
op sportpark Van den Wildenberg. Deze erfpachtovereenkomst heeft een looptijd van 99 jaar. Gedurende deze 
termijn wordt een jaarlijkse canon betaald. 
De erfpachtovereenkomst betreft het tennispark met de daarop aanwezige opstallen.  
 
In artikel 3.1 staat de verplichting voor de erfpachter om de grond en de daarop aanwezige opstallen in 
behoorlijke staat te onderhouden. 
In deze overeenkomst is in artikel 8 van de bijzondere voorwaarden vastgelegd dat het dagelijks onderhoud van 
de aanwezige tennisbanen en groenvoorzieningen door de gemeente wordt verzorgd. Renovatie wordt daar 
expliciet van uitgesloten.  
Naderhand is schriftelijk overeengekomen dat LTC dat dagelijks onderhoud zelf voor haar rekening neemt. 
In artikel 8 staat ook :"Al het overige onderhoud aan gebouwen , banen en dergelijke is voor rekening van de 
erfpachter". Daartoe behoort dus ook een eventuele renovatie. 
Verder zijn er in de overeenkomst geen bepalingen opgenomen die voeding geven aan de stelling dat de 
gemeente enige verantwoordelijkheid heeft voor onderhoud.  
 
LTC onderschrijft dit in haar brief "Wij maken uit de privatiseringsovereenkomst op dat wij inderdaad zelf 
verantwoordelijk zijn voor onderhoud aan het tennispark en de daarop aanwezige opstallen".  
Verder staat in de brief: "nergens vinden wij echter terug dat wij zelf verantwoordelijk zijn voor algehele 
renovatie van de banen en/of voor uitbreiding van de baancapaciteit. 
Zoals hierboven aangegeven staat er dus wel degelijk in de overeenkomst dat renovatie, ook van de banen dus, 
voor rekening komt van de erfpachter. 



Over de uitbreiding van de baancapaciteit staat inderdaad niets in de overeenkomst. Daaruit mag echter niet 
worden geconcludeerd dat de gemeente daarin dan een verantwoordelijkheid toekomt. Het tegendeel is het 
geval. Erfpacht betekent in feite dat de tennisbanen en de gebouwen een vorm van eigendom zijn van LTC. 
Daarmee ligt de verantwoordelijkheid geheel bij LTC. 
Indien een eventuele uitbreiding van het aantal tennisbanen niet binnen de gepachte gronden kan worden 
gerealiseerd, is de gemeente natuurlijk wel gesprekspartner. 
 
3. Tarieven 
 
De historie van het de oude tarieven en het verschil tussen voetbal en hockey is waarschijnlijk niet meer te 
achterhalen. Daarvoor moet meer dan 15 jaar terug worden gegaan in de tijd en gegevens daarover, in de vorm 
van bijvoorbeeld oude huurovereenkomsten, zijn vermoedelijk niet meer beschikbaar. De verschillen zijn zeer 
waarschijnlijk te verklaren uit de ontstaansgeschiedenis van de clubs en de eisen die aan de kwaliteit van de 
velden wordt gesteld. Een historisch onderzoek naar deze verschillen vinden wij minder van belang. 
Een groter belang hechten wij aan een evenwichtige toekomstige tarievenstructuur. 
 
De nieuwe tarieven en de onderbouwing daarvan staan vermeld in hoofdstuk 10 van het Renovatieplan 
Sportparken De Krim en Van den Wildenberg (pagina 16). Voor alle natuurgrasvelden is een uniform tarief 
opgenomen.  
De nieuwe tarieven voor kunstgrasvelden voor voetbal en hockey ontlopen elkaar niet veel, respectievelijk  
€ 14.497,00 en € 14.990,15 exclusief btw. Alleen de tarieven voor de semi-watervelden lopen uit de pas. Dit 
heeft alles te maken met de aanleg van de semi-watervelden en het naar voren halen van het groot onderhoud , 
zoals dat bij Toelichting 2 in het raadsvoorstel uitvoerig staat beschreven. Dit vergt een extra investering en 
daarmee een extra dekking. In goed overleg met MHC is besloten dat ook zij een aandeel in deze extra dekking 
nemen in de vorm van een verhoging van de jaarlijks te betalen vergoeding van € 4.594,00 exclusief btw per 
semi-waterveld. 
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